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П Р О Т О К О Л 
№ 12  

 
 Днес, 24.10.2024 г., от 16.00 часа, в зала 203 на община Шумен се 
проведе заседание на ПК по „Здравеопазване и социална политика”. 
 

На заседанието присъстваха:  
д-р Валентин Петров               - председател 
д-р Махмуд Аламо       - зам.-председател  
Емне Осман             - член 
Татяна Кипрова                         - член  
Илия Койнов                  - член 
Бисерка Йовчева         - член  
Юлия Неделчева                   - член. 
 
На заседанието присъстваха още: проф. Хр. Христов - кмет на община 

Шумен; г-жа А. Аспарухова - председател на ОбС шумен; г-н Хр. Павлов- 
секретар на община Шумен; д-р Св. Хайнова - заместник-кмет СПЗ; г-жа П. 
Петрова - директор на дирекция „Социална политика и здравеопазване; г-жа В. 
Георгиева - ст. юрисконсулт; журналисти. 

     
Заседанието беше открито и ръководено от председателя на ПК д-р В. 

Петров при следния  
 

 Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 
 
I. Докладни записки за предстоящата сесия: 
1. Провеждане на конкурс за избор на Управител на „Диагностично-

консултативен център I - Шумен“ ЕООД - докладна записка от проф. Хр. 
Христов - кмет на община Шумен /т. 11 от дневния ред на сесията/;  

2. Доклад за междинна оценка на План за интегрирано развитие на 
община Шумен за периода 2021 г. - 2027 г. - докладна записка от проф. Хр. 
Христов - кмет на община Шумен  /т. 12 от дневния ред на сесията/; 

3. Продажба на 1 брой общинско жилище на основание чл. 47, ал. 1, 
т. 3 от ЗОС на наемател - настанен в него по административен ред - 
докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен  /т. 16 от 
дневния ред на сесията/. 

II. Текущи докладни записки:   
1. Писмо от инж. Ж. Георгиева - председател на Организационния 

комитет на Фондация „Българска Месна Традиция“, относно национална 
инициатива „Достъп до добра храна в българските градове“  /вх. № 33-00-
092 от 17.10.2024 г./; 

2. Писмо от д-р Й. Йорданова - микробиолог в „ДКЦ 1 - Шумен“ 
ЕООД, относно извършена проверка в лечебното заведение от 
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Изпълнителна агенция „Медицински надзор“  /вх. № 61-01-347 от 
17.10.2024 г./; 

3. Жалба от Найден Рангелов - жител на гр. Шумен, относно 
осигуряване на храна на болните в лечебните заведения в Шумен   /вх. № 
61-01-344 от 09.10.2024 г./. 
 

 
ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Докладни записки за предстоящата сесия 
 

1. Провеждане на конкурс за избор на Управител на „Диагностично-
консултативен център I - Шумен“ ЕООД - докладна записка от проф. Хр. 
Христов - кмет на община Шумен /т. 11 от дневния ред на сесията/. 

 
 Г-жа Б. Йовчева - „Докладната записка касае стандартната процедура за 
избор на управител.“ 

Г-жа Т. Кипрова - „Имам питане към кметския екип - освен правилата в 
Приложение 1, дали договора в Приложение 2 е изчетен добре и написан от 
юристи в община Шумен? Чели ли са го или нещо стандартно сте предложили, 
както предложихте за онкодиспансера?“  

Д-р Св. Хайнова - „Договорът е изцяло изготвен от юристите на община 
Шумен.“ 

 Г-жа Т. Кипрова - „Добре. Сега откриваме процедурата. Ако имаме 
корекции или някакви въпроси, ще ги зададем, по двете приложения. Освен 
това, правя предложение като членове на комисията за провеждане на 
конкурса да бъдат включени д-р В. Петров и д-р М. Аламо. Смятам, че е редно 
при избора на управител на ДКЦ да бъдат включени колеги лекари, не само 
финансисти и юристи.“ 

Д-р В. Петров - „Аз имам още едно предложение - г-н Ил. Койнов да 
бъде резервния член от квотата на ОбС.“ 

Г-жа Ю. Неделчева - „Може и да предложим членовете на комисията да 
са повече.“ 

Д-р В. Петров - „Аз мисля, че не е необходимо да бъде голяма комисията 
за провеждане на конкурса. Смятам, че ние ще зададем достатъчно въпроси, 
ако бъдем избрани за членове на комисията.“ 

Д-р М. Аламо - „Аз също подкрепям това предложение. Наистина няма 
нужда комисията да бъде повече от пет човека.“ 

 Г-жа Б. Йовчева - „Аз абсолютно уважавам направените предложения, 
но исках да се самопредложа в тази комисия, защото по една или друга 
причина имам някакъв поглед върху това, какво трябва да се прави в това 
заведение. Точно от тази гледна точка съм като човек, който има някакъв 
поглед върху нещата, дори като пациент. Затова се предлагам просто, защото 
смятам, че имам някаква компетенция, нищо повече.“ 

Д-р В. Петров - „Предлагам да не се разводнява тази комисия, но 
решението все пак е ваше и на колегите в залата.“  
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 Д-р Св. Хайнова - „Ние сме предложили трима членове - председател, 
секретар и представител на РЗИ, както и двама резервни члена.“ 

 
Гласуване: 
1. По предложението д-р В. Петров и д-р М. Аламо да бъдат включени 

като членове на комисията за провеждане на конкурс за избор на управител на 
„ДКЦ 1 - Шумен“ ЕООД - с 6 гласа „за”, без „против” и 1 „въздържал се” - 
предложението се приема; 

2. По предложението г-н Ил. Койнов да бъде включен като резервен 
член на комисията за провеждане на конкурс за избор на управител на „ДКЦ 1 
- Шумен“ ЕООД - с 4 гласа „за”, без „против” и 3 „въздържали се” - 
предложението се приема; 

3. Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 
решение - подкрепя докладната записка. 

 
 
2. Доклад за междинна оценка на План за интегрирано развитие на 

община Шумен за периода 2021 г. - 2027 г. - докладна записка от проф. Хр. 
Христов - кмет на община Шумен  /т. 12 от дневния ред на сесията/. 

 
Г-жа Б. Йовчева - „Бих искала да попитам проф. Христов - какви са 

Вашите впечатление от изпълнението на плана до момента и как мислите, дали 
ще успеете от тук нататък да довършите тази стратегия или трябва да се 
започне нещо ново?“ 

Проф. Хр. Христов - „Това, което сме направили като организация цели 
да се изпълни в максимален обем съдържанието на стратегията, като разбира 
се, се готвим и за участие в нова програма, която ще се отвори,  за интегрирани 
териториални инвестиции. Това, което можем да пренасочим към новата 
програма, ще се опитаме да го направим. Работим доста интензивно, 
резултатът ще покаже дали сме се справили или не.“  

 
Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение: Приема доклада за междинна оценка на План за интегрирано 
развитие на община Шумен за периода 2021 г. - 2027 г. 

 
 

3. Продажба на 1 брой общинско жилище на основание чл. 47, ал. 1, 
т. 3 от ЗОС на наемател - настанен в него по административен ред - 
докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен  /т. 16 от 
дневния ред на сесията/. 

 
Няма коментари по докладната записка. 
 
Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение - подкрепя докладната записка.    
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ПО ВТОРА ТОЧКА 
Текущи докладни записки  

 
 
1. Писмо от инж. Ж. Георгиева - председател на Организационния 

комитет на Фондация „Българска Месна Традиция“, относно национална 
инициатива „Достъп до добра храна в българските градове“  /вх. № 33-00-
092 от 17.10.2024 г./. 
 

Д-р В. Петров - „Срокът, до който община Шумен трябва да се 
присъедини към Декларацията „Достъп до по-добра храна“ чрез приемането ѝ 
от ОбС е 24.10.2024 г.“ 

Д-р Св. Хайнова - „Няма как да се включим в тази инициатива, тъй като 
сесията на ОбС е на 31-ви октомври.“ 
 

ПК разгледа за информация писмото от инж. Ж. Георгиева - председател 
на Организационния комитет на Фондация „Българска Месна Традиция“, 
относно национална инициатива „Достъп до добра храна в българските 
градове“.  

 
 
2. Писмо от д-р Й. Йорданова - микробиолог в „ДКЦ 1 - Шумен“ 

ЕООД, относно извършена проверка в лечебното заведение от 
Изпълнителна агенция „Медицински надзор“  /вх. № 61-01-347 от 
17.10.2024 г./. 
 

Г-жа Е. Осман - „С новия управител дали няма да има промяна?“ 
Д-р В. Петров - „Не бързайте, конкурсът тепърва ще се обяви. Там 

отново има неща, които пак не са наред. Прави се медицински одит и ако има 
някакво нарушение, то това не е в нашата компетенция, а в компетенцията на 
други органи. Добре е да се види заключението на медицинския одит.“ 

Г-жа Т. Кипрова - „Предлагам да помолим д-р Ангелова като управител 
на лечебното заведение, да предложи на комисията одита, който е направен.“ 

Д-р В. Петров - „Прави се одит, нека да видим протокола от него.“ 
Г-жа Т. Кипрова - „Така беше и с онкодиспансера и те бяха предоставили 

този одит, без да ги молим.“ 
Г-жа Б. Йовчева - „Този скандал е от много време, ние се занимаваме с 

него още от миналия мандат.“ 
Г-н Ил. Койнов - „Видимо този скандал е междуличностен.“   
Г-жа Б. Йовчева - „Наистина е междуличностен и всеки дебне другия да 

направи погрешна стъпка, за да го атакува. Там просто е въпрос на 
управленско решение, в крайна сметка.“  

Д-р Св. Хайнова - „Ние също получихме това писмо и сме отговорили в 
следния смисъл: „Редът и условията за извършване на проверка от 
изпълнителна агенция „Медицински надзор“ са уредени в Наредба № 1. 
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Съгласно разпоредбите на наредбата служителите нямат задължение да 
уведомяват общинска администрация, поради което в община Шумен няма 
данни относно причините, наложили извършената проверка на 17.10.2024 г.“.“ 

Д-р В. Петров - „За пълнота можем да поискаме доклада от проверката. 
И двете страни са се отнесли към нас и е добре да имаме информация.“  

 
ПК взе следното решение - да се изиска от д-р М. Ангелова - 

управител на „ДКЦ 1 - Шумен“ ЕООД, да предостави на членовете на 
комисията по „Здравеопазване и социална политика“ към ОбС Шумен, 
доклада на изпълнителна агенция „Медицински надзор“ за извършената 
на 17.10.2024 г. проверка в микробиологична лаборатория в лечебното 
заведение. 

  
 
3. Жалба от Найден Рангелов - жител на гр. Шумен, относно 

осигуряване на храна на болните в лечебните заведения в Шумен   /вх. № 
61-01-344 от 09.10.2024 г./. 

 
Д-р В. Петров - „В тези няколко жалби става въпрос предимно за 

храненето в лечебните заведение на територията на града.“ 
Г-жа Ю. Неделчева - „Аз видях, че от Министерството на 

здравеопазването добре са му отговорили, доста коректно и подробно.“ 
Д-р В. Петров - „На всички сигнали, които е изпратил е отговорено както 

трябва. Всеки има възможност да попита за нещо, което му е направило 
впечатление и не е било както трябва според него. Има отговор.“  

Д-р Св. Хайнова - „Г-н Ангелов редовно ни пише, ние му отговаряме 
вече няколко пъти.“ 

Д-р В. Петров - „Приемаме за информация тази жалба.“ 
 
ПК разгледа за информация жалбата от Найден Рангелов - жител на гр. 

Шумен, относно осигуряване на храна на болните в лечебните заведения в 
Шумен. 

    
 Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 16.20 
часа.   
 
  
 

           ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК: /П/ 
                   /д-р В. Петров/ 
 
 
 
ПРОТОКОЛЧИК: /П/ 
       /М. Шарбанова/ 


